
ZÁPIS č. 01/2024 

z online schůze prezídia CZQHA, konané 02. 02. 2024 

 

Přítomni: 

Mgr. Jitka Kynclová, Ing. Martina Malinová, Ph.D. 

Omluvena: Bc. Drahomíra Košvancová 

Program: 

1. Zahájení  

2. AQHA Convention 

3. Podpora organizace AQHA approved show. 

4. Propagace CZQHA na různých akcích 

5. Příspěvky na fcb. 

6. Výhody členství v CZQHA. 

7. Vzdělávání. 

8. Diskuze 

 

1. Schůzi zahájila ve 14:00 prezidentka CZQHA Jitka Kynclová a seznámila s navrženým programem, který byl 

bez požadavků na doplnění schválen. Jednání prezídia se budou konat, pokud možno prostřednictvím komunikačních 

prostředků na dálku (teams, whatsap videohovory). Frekvence není stanovena, tato jednání budou prezidentkou 

asociace svolávána dle potřeby. Výstupy z těchto jednání budou ukládány do příslušné sekce na stránkách CZQHA. 

Prezídium se bude domlouvat písemně (whatsap, email) v případě jakýchkoli výdajů za CZQHA (kromě 

administrativních výdajů jako jsou psací potřeby, poštovné atd.).  

Prezídium vzalo tuto informaci na vědomí. 

 

2. J. Kynclová potvrdila zájem o účast na nadcházejícím AQHA Convention, který se bude konat 15. – 18. 

března v Las Vegas. Účast reprezentanta z CZQHA je více než žádoucí, neboť v posledních několika letech (zejména 

v důsledku covidových restrikcí) za asociaci na Convention nikdo nevystupoval. Obě přítomné se shodly, že je skvělé, 

že letos bude mít CZQHA svého zástupce. M. Malinová přislíbila v nejbližších dnech zakoupit letenku, uhradit 

účastnický poplatek a zajistit hotel pro J. Kynclovou. 

Prezídium vzalo tuto informaci na vědomí.  

 

3. Do prezídia přišel návrh paní Veroniky Barotek, která spolu s týmem Smart Ranče v Kozlovicích projevila 

zájem o uspořádání show, která by spojila QH, PH a Appaloosy. Tento tým má také zájem o show management 

seminář. CZQHA podpoří účast jednoho člověka z tohoto týmu na show management semináři zaplacením poplatku 

za tento seminář.  

O účast na tomto semináři projevil prostřednictvím emailu, zaslaného M. Malinové, zájem také pan Janek Procházka, 

který má již četné zkušenosti s organizováním různých westernových akcí (QH a NRHA show). CZQHA podpoří jeho 

účast na showmanagement semináři v budoucnu. 

Prezídium jednomyslně odsouhlasilo podporu AQHA approved show stejně jako úhradu Showmanager semináře pro 

jednu osobu z týmu Smart ranče v Kozlovicích.  

 

4. Byla diskutována potřeba, více zviditelnit CZQHA na různých westernových akcích. V současné době je 

CZQHA dobře prezentována a propojena s akcí Festival hřebců amerických plemen. Podobně by mohlo fungovat 

propojení (vzájemná propagace, sleva pro členy CZQHA) při jiných seminářích (například seminář s rozhodčím 

AQHA a trenérem Pierrem Ouelletem v roce 2024). Na každé takové klinice bude vyvěšen banner, budou pořízeny 

fotografické dokumentace a bude možné, tuto kliniku prezentovat jako akci CZQHA, která naopak tuto akci podpoří 

symbolickou částkou ve výši 3.000,- Kč. Členové CZQHA by pak měli slevu na vstupném na takovou kliniku. 

Prezídium jednomyslně odsouhlasilo podporu různých výukových akcí, kde bude zviditelněna CZQHA, částkou ve výši 



3.000,- Kč na akci.  

 

5. Je potřeba zvýšit frekvenci přidávání příspěvků na facebook. Toto si vezme na starosti především Jitka 

Kynclová. Relevantní příspěvky se potom budou překlápět na web CZQHA, který by měl ale zůstat spíše informativní 

a zdrojem informací o asociaci a AQHA (tedy by neměl být zahlcován příspěvky méně významného charakteru). 

Naopak, ohledně facebooku je zájem, aby se tam objevovalo více příspěvků, aby fcb asociace ožil a stal se 

pravidelným a spolehlivým zdrojem informací pro členy. Budou tam tedy zveřejňovány informace aktuální (o 

změnách pravidel, o soutěžích a jiných akcích, konaných v okolních státech, kam je možno dojet s koněm), ale i různé 

jiné (například odkazy na výuková videa nebo jiné dokumenty ze strany AQHA). Na fcb CZQHA se připne nahoru 

několik příspěvků, které je potřeba, aby hledající vždy našli. 

Prezídium vzalo tuto informaci na vědomí.  

 

6. Asociace chce nabídnout svým členům další důvody, proč stojí za to být jejími členy. Bude vypracován a na 

první stránku fcb připnut příspěvek, který přehledně vyčíslí výhody, které členství přináší (tedy všechny slevy, které 

bude moci člen po zaplacení členství využít, slevy na tréninkové kliniky, na přehlídku hřebců, slevy na nákupy u 

sponzorů a obchodních partnerů atd.).  

Prezídium vzalo tuto informaci na vědomí.  

 

7. CZQHA by ráda nabídla zajímavá témata vzdělávání, především v návaznosti na zájem členů, případně 

potenciálních členů. Za zvážení stojí také myšlenka, pro tyto vzdělávací iniciativy založit zvlášť facebook CZQHA 

(například “Vzdělávací akce CZQHA”) a odkazy na něj by se daly šířit i mimo členskou základnu a mimo komunitu 

westernového ježdění s cílem přitáhnout zájem nových členů a majitelů koní QH. Na fcb CZQHA bude umístěna 

anketa s návrhy témat (podkovářství, výživa, reprodukce, stavba těla koně atd.) s dotazem, o co by členové/potenciální 

členové měli zájem (online přednáška). CZQHA dále nabídne prostřednictvím Jitky Kynclové online webináře o 

jednotlivých disciplínách westernového ježdění (pro členy CZQHA bude na vstupném sleva). Jitka Kynclová také pod 

záštitou CZQHA nabídne jednodenní praktický seminář jako přípravu na soutěžní sezonu, zaměřený na All Around 

disciplíny (datum a místo budou v nejbližší době zveřejněny).  

Prezídium vzalo tuto informaci na vědomí. 

 

8. Nebylo předneseno žádné téma k diskuzi. 

Jitka Kynclová ukončila schůzi prezídia v 17:30. 

Zapsala: Jitka Kynclová, dne 02. 02. 2024 

 

Podepsaní zúčastnění členové prezídia CZQHA: 

Jitka Kynclová     

Martina Malinová  


